

GIUSEPPE ZANOTTI DESIGN

Saudi Jawahir Opens a Giuseppe Zanotti Boutique in Centria Mall

Giuseppe Zanotti, the well-known Italian luxury footwear brand, opened its only boutique in Riyadh, on the third week of March in 2018, at a prime location in Centria Mall; which is considered one of the most luxurious fashion malls in Saudi Arabia.

At 90 square meters, the retail space offers an exclusive and complete Giuseppe Zanotti retail experience. The boutique's interior design is driven by Giuseppe Zanotti's exciting designs; white surfaces mixed with dark yellow and blue fabric on the floor carpet and furniture, and classic elements like white walls -marble print- and mirrors along the walls to complement the modern details. The careful contrast of materials and details bring to the environment a contemporary and sophisticated mood, which enhances the brand's creations for a luxury shopping experience.

Since he showed his first collection of jeweled footwear in New York in 1994, Giuseppe Zanotti charmed the fashion world with his innovative design. He has created more than 80 flagship stores around the world with immense success. Today, Giuseppe Zanotti manufactures more than 500,000 pairs of luxury women's shoes.

Saudi Jawahir hosts a remarkable portfolio of some of the world's finest luxury brands in fashion. Our primary goal is to deliver the outstanding experience the Saudi consumer desires. Internally, the company proves to be committed to their customers, by providing anticipated results and striving for the highest quality.



Opening Hours

Saturday-Thursday: 10 am - 11 pm

Friday: 4:30 pm - 11 pm

Store Locations

Centria Mall

Olaya St, Al Olaya

Riyadh

+966 11 462 3032

+966 55 027 1882

ElKhayyat Center

Prince Mohammed Bin Abdulaziz St. (Tahlia St.)

Jeddah

+966 12 283 5566

+966 55 099 2622

Saudi Jawahir Trading Ltd

P.O.Box 88942 Riyadh 11672 Saudi Arabia +966 11 444 444 0





الشركة السعودية جواهر تفتتح معرض جوسيبي زانوتي في سنتريا مول

جوسيبي زانوتي، العلامة الإيطالية الشهيرة للأحذية الراقية، يفتتح معرضه الوحيد في مدينة الرياض، في الأسبوع الثالث من شهر مارتش عام 2018، في مركز سنتريا التجاري الذي يصنف أرقى المراكز للعلامات التجارية العالمية في المملكة العربية السعودية.

بمساحة 90 متر مربع، يقدم المعرض تجربة كاملة وحصرية لمعارض جوسيبي زانوتي. التصميم الداخلي للمعرض يعكس تصاميم جوسيبي زانوتي المبهرة، أرفف بيضاء ممتزجة بأرضية من اللون الأصفر الداكن والأزرق للسجاد والأثاث، مع لمسات كلاسيكية كالحائط الأبيض بطبعة الرخام، والمرايا المصفوفة على طوله، مزوداً بتفاصيل دقيقة عصرية. التباين المختار بعناية للمواد والتفاصيل يجلب للبيئة الرقي والحداثة، معززاً ما تهدف إليه العلامة التجارية من تجربة فاخرة للمستهلك.

تألق جوسيبي زانوتي في عالم الأزياء والتصاميم المميزة منذ إطلاقه لمجموعته الأولى للأحذية المزينة بالمجوهرات في نيويورك عام 1994. حيث قام بافتتاح معارضه في أكثر من 80 منطقة حول العالم. اليوم، يصنع جوسيبي زانوتي أكثر من 500,000 زوج من الأحذية النسائية الثمينة.

تضم الشركة السعودية جواهر مجموعة من أرقى العلامات التجارية الفاخرة في عالم الأزياء. هدفنا الأساسي هو تقديم تجربة مميزة للمستهلكيها من خلال تحقيق النتائج المطلوبة والسعي للجودة العالية دائماً.



ساعات العمل

السبت - الخميس: من العاشرة صباحاً وحتى الحادية عشرة مساءً الجمعة: من الرابعة والنصف مساءً وحتى الحادية عشرة مساءً

الموقع

سنتريا مول شارع العليا العام الرياض 477 11 277 ٣٠٣٢ +

مركز الخياط التجاري شارع التحلية) شارع الامير محمد بن عبد العزيز (شارع التحلية) جدة جدة ١٢ ٢٨٣ ١٦ ١٦ ١٩٠٠ + ٩٦٦ ٥٥ ١٩٩٠

الشركة السعودية جواهر صندوق البريد 88942 الرياض 11672 المملكة العربية السعودية 444 00 444 11 666+



الشركة السعودية جواهر Saudi Jawahir Trading Co.



